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                      Protokół Nr XIII/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 28 stycznia 2025r. 

Ad pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

Trzynastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 28 stycznia 2025r., 

która odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram trzynastą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych, iż w związku ze zmianami 

podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad Rady Miejskiej odbywa 

się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 21 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad pkt 2. 

Przedłożenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XI/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy Opoczno 

za rok 2024.  

5. Straż Miejska – efekty realizacji zadań.  

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji,  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu,  

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  
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d) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2025, 

e) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu,  

f) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania w 2025  roku opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Opoczno, 

g) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego: Gminy Miasto Tomaszów Mazowiecki, Gminy Opoczno  

i Gminy Lubochnia do roku 2030 z perspektywą do roku 2040,  

h) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz 

najemców.  

i) ustanowienia pomnika przyrody.  

10. Sprawozdania z prac Komisji Rady za 2024r.  

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Brak głosów. 

 

Ad pkt 3. 

 

Przyjęcie Protokołu Nr XI/2024 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokół był wyłożony do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również został 

udostępniony radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad XI sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 20 grudnia 2024r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 20 grudnia 2024r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 21, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad XI 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z 20 grudnia 2024r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad pkt 4. 

Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Opoczno za rok 2024.  
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Magdalena Kucharska – Komendant KPP w Opocznie – przedstawiła informację, która stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radna Jolanta Łuczka – Nita, radny Tomasz 

Łuczkowski, radny Sławomir Róg, radna Beata Wiktorowicz, radny Tadeusz Brola, radny 

Tomasz Kopera, Komendant KPP w Opocznie Magdalena Kucharska, Z-ca Komendanta KPP 

w Opocznie Robert Wojciechowski, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, radny Andrzej Pacan, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 5. 

Straż Miejska – efekty realizacji zadań. 

Paweł Kołodziejczyk – p.o. Komendanta Straży Miejskiej – przedstawił informacje, które 

stanowią załącznik nr 4 i 5 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 6.  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Przewodniczący zaproponował połączenie punktów „Sprawozdanie Burmistrza z 

działalności międzysesyjnej” oraz „Zapytania i wolne wnioski”. 

Radni wyrazili zgodę.  

Ad pkt 7. 

Zapytania i wolne wnioski.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Jakub Biernacki - radny: 

-  zapytał, czy Burmistrz ma wiedzę na temat wycinki drzew na placu Szpitala Powiatowego. 

Prosi o udostępnienie radnym  dokumentacji dotyczącej wyrażenia zgody na wycinkę drzew na 

terenie Szpitala Powiatowego wraz z analizą stanu drzew oraz informacją, jaka będzie skala 

nowych nasadzeń; 

- prosi, aby udostępniać radnym cyklicznie (np. raz na kwartał) informację dot. wniosków 

powiatu o dofinansowanie inwestycji na terenie gminy wraz z informacją, jakie są całkowite 

koszty oraz poszczególne składowe, a także źródła ich finansowania; 

- prosi o udostępnienie radnym informacji dotyczącej zadania wymiany oświetlenia na terenie 
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gminy. Prosi o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy gmina konsultowała i z kim rodzaj 

nowego oświetlenia oraz w jakim zakresie (prosi o udostępnienie informacji w zakresie 

technicznym tego projektu); 

- poruszył temat inteligentnych przejść dla pieszych na ul. Westerplatte. Prosi o udzielenie 

odpowiedzi, czy są one w każdym miejscu jednakowe, ponieważ każde jest różnie doświetlone. 

Prosi o podjęcie działań w tym temacie, ponieważ część z nich nie gwarantuje widoczności 

pieszych; 

- odniósł się do tematu inwestycji jakie mają miejsce na terenach szkół w m-ciach wiejskich. 

Prosi, aby planując te zadania mieć na uwadze zbliżającą się reorganizację szkół; 

- ponawia swoją prośbę o zorganizowanie szkolenia dla radnych w zakresie funkcjonowania 

budżetu gminy; 

- prosi, aby przeanalizować koncepcję przebudowy skrzyżowania ul. Inowłodzkiej z ul. Św. 

Łukasza oraz ul. Graniczną (zainstalowanie świateł lub budowę ronda) jeszcze przed 

planowaną modernizacją ul. Inowłodzkiej.   

Na pytania radnego odpowiedzi udzielili: Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, 

Skarbnik Gminy Beata Pawlik.  

Tomasz Łuczkowski – radny: 

- zapytał, na jakie stanowisko jest nabór w Urzędzie Miejskim do którego została powołana 

Komisja Rekrutacyjna; 

- prosi o udzielenie informacji, jaka nieruchomość została wniesiona aportem do PGK; 

- zapytał, jaki będzie wkład własny gminy, a jakie dofinansowanie zewnętrzne w ramach 

zadania „Granty Sołeckie” na 2025r; 

- zapytał, na jakim etapie jest realizacja zadania „Targowisko różności”; 

- poruszył temat realizacji inwestycji wymiany nawierzchni oraz budowy chodnika przy ul. 

Inowłodzkiej. Zapytał, czy Zarząd Dróg Wojewódzkich oraz Powiat Opoczyński podtrzymują 

decyzję o współfinansowaniu inwestycji oraz kiedy nastąpi realizacja zadania, 

- zapytał, czy będzie realizowana inwestycja budowy drogi do centrum logistycznego Jeronimo 

Martins, które ma być współfinansowane przez Gminę oraz Inwestora, oraz w jakim terminie. 

 

 Na pytania radnego odpowiedzi udzielili: Burmistrz Michał Konecki, Skarbnik Gminy Beata 

Pawlik, Prezes PGK Sp. z o.o. Jarosław Antoniak. 

Sławomir Róg - radny: 

- ponawia swoją prośbę o umieszczenie na elewacji Biblioteki Publicznej im. Stefana Janasa w 

Opocznie tablicy upamiętniającej Romana Dmowskiego, a w przyszłości również 

uhonorowanie  innych Wielkich Polaków tj. Ignacego Paderewskiego oraz Wojciecha 

Korfantego na przykład poprzez nazwanie ich imieniem ulic w Opocznie; 

- prosi o wystosowanie pisma do zarządcy drogi na ul. Piotrkowskiej z prośbą o poprawę 

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych np. poprzez zainstalowanie aktywnych przejść; 

- zapytał, czy inwestycja obejmująca remont ulicy Inowłodzkiej będzie obejmowała tylko 

remont chodnika oraz jednego pasa jezdni. 
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Do pytań radnego odnieśli się: Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dariusz Kołodziejczyk, Burmistrz Michał Konecki.  

Barbara Wacławiak - radna: 

- prosi, aby zwrócić się z prośbą do zarządcy drogi wojewódzkiej na ul. Piotrkowskiej  

o poprawę bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych przy sklepie „Biedronka”. 

Do pytania radnej odniósł się  Burmistrz Michał Konecki. 

Beata Wiktorowicz - radna: 

- zapytała, jaka jest kwota dofinansowania do przewozów autobusowych, a jaka kwota 

finansowana jest przez gminę; 

- zapytała, ile osób obecnie pracuje w Biurze Zarządzania Energią; 

- zapytała, czy planowane jest przyjęcie kolejnego pracownika do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej i jaki jest powód; 

- poddała pod zastanowienie utworzenie w szkołach miejskich klas o profilu mundurowym. 

Do pytań radnej odnieśli się: Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek,  

Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Prezes MPK Robert Grzesiński.  

Tomasz Kopera - radny: 

- poruszył temat wynagrodzeń poprzednich Prezesów spółek PGK oraz ZGM.  Złożył wniosek, 

aby w ramach dostępu do informacji publicznej udostępniono mu kontrakty menadżerskie 

byłych prezesów spółek PGK Sp. z o.o. Krzysztofa Owczarskiego oraz ZGM Sp. z o.o. Marcina 

Jędrasika; 

- prosi o przygotowanie pisemnej informacji dot. wprowadzonych oszczędności w urzędzie 

oraz jednostkach organizacyjnych Gminy Opoczno. 

Do pytań radnego odnieśli się: Burmistrz Michał Konecki, Radca Prawny Sylwia Stępień - 

Adamczyk, Prezes PGK sp. z o.o. Jarosław Antoniak. 

Tadeusz Brola – radny:  

- zapytał, jakie uprawnienia ma Rada Nadzorcza w spółkach gminnych, jeśli chodzi o 

wynagrodzenia dla Prezesów. 

Odpowiedzi udzieliła Radca Prawny Sylwia Stępień – Adamczyk. 

Krzysztof Grabski – radny: 

- zapytał, czy zmieniły się umowy menadżerskie prezesów Spółek PGK oraz ZGM. Zapytał 

również, czy toczy się postępowanie prokuratorskie przeciwko byłemu Prezesowi ZGM. 

 

Odpowiedzi na pytanie radnego udzielili Burmistrz Michał Konecki oraz Radca Prawny Sylwia 

Stępień – Adamczyk.  

Łukasz Konecki – radny: 

- zapytał, jaki jest przybliżony termin rozpoczęcia inwestycji na ul. Inowłodzkiej. 

Odpowiedzi na pytanie radnego udzielił Burmistrz Michał Konecki. 
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Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

- zapytał, jaka jest kwota wydatkowana na korzystanie z basenu przez uczniów Zespołu Szkół 

Samorządowych. 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno Waldemar Plewa.  

Andrzej Pacan – radny: 

- zapytał, czy wkład własny na zadania inwestycyjne dotyczące budowy mostu na rzece 

Drzewiczce oraz budowy dróg na osiedlu znajdującym się na terenie byłego PGR  Januszewice 

będzie realizowany z obligacji, które gmina ma zaciągnąć.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Beata Pawlik.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 8. 

Założenia organizacyjne pn. bieżące utrzymanie dróg. 

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. w Opocznie – przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu.  

Ponadto Rada Miejska zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Techniczno 

– Inwestycyjny Urzędu Miejskiego w Opocznie (załącznik nr 8 do protokołu). 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, Prezes PGK Sp. z o.o. Jarosław Antoniak. 

Beata Wiktorowicz – radna - prosi o udzielenie informacji, jaki był koszt zimowego utrzymania 

dróg za ubiegły rok oraz realny koszt bieżącego utrzymania dróg, a także jaka kwota 

zaplanowana jest na bieżące utrzymanie dróg w tym roku. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Przewodniczący udzielił głosu Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Opocznie Katarzynie Szymczyk, która przedstawiła informacje dotyczące funkcjonowania 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. W dyskusji głos zabrała również radna Anna Zięba.  

Przewodniczący ogłosił 45 min. przerwę.  

Po przerwie. 

Ad pkt 9. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji; 

Sławomir Szulc – Inspektor w Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawił projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/112/2025 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu; 

Sławomir Szulc – Inspektor w Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Inspektor w Wydz. ZiSS Sławomir Szulc, 

Burmistrz Michał Konecki, radna Ewa Róg. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 2, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/113/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Nr II/278/2024 z dnia 13 grudnia 2024r.  

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2043 Gminy Opoczno oraz możliwość 

sfinansowania w 2025r. planowanego deficytu budżetu Gminy Opoczno.  

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 11a do protokołu. 

Anna Zięba – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Handlu – 

odczytała opinię Komisji w sprawie projektu budżetu Gminy Opoczno na rok 2025 i projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11b do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Skarbnik Gminy 

Beata Pawlik, radna Beata Wiktorowicz, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna Ewa Róg, 

radny Krzysztof Grabski, radny Jakub Biernacki. 

  Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 2 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/114/2025 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2025-2043.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

d) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2025; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Skarbnik Gminy odczytała  uchwałę Nr II/279/2024 z dnia 13 grudnia 2024r.  

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy 

Opoczno na rok 2025.  

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 12a do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Łuczkowski, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, radny 

Jakub Biernacki, radny Tomasz Kopera, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, radny Tadeusz Brola, 

radny Krzysztof Grabski, Burmistrz Michał Konecki, radny Sławomir Róg, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek, radna Ewa Róg.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 1, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/115/2025 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2025.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

e) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu; 

 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Skarbnik 

Gminy Beata Pawlik.  

 Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 1, wstrz. – 4 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/116/2025 w sprawie emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

f) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania w 2025  roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Opoczno, 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/117/2025 w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, 

maksymalnej kwoty dofinansowania w 2025 roku opłat za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Opoczno. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

g) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego: Gminy Miasto Tomaszów Mazowiecki, Gminy Opoczno i Gminy 

Lubochnia do roku 2030 z perspektywą do roku 2040,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Łukasz 

Konecki.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  
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Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/118/2025 w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego: Gminy Miasto Tomaszów Mazowiecki, Gminy 

Opoczno i Gminy Lubochnia do roku 2030 z perspektywą do roku 2040. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz 

najemców; 

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Z-ca Burmistrza Jan Zięba, radny Łukasz Konecki, Dyr. Wydz. GN 

Marzanna Wojciechowska, radna Barbara Wacławiak, radny Sławomir Róg, Dyrektor Wydz. 

Prawnego Sylwia Stępień – Adamczyk, radny Krzysztof Grabski, radny Tadeusz Brola, radna 

Beata Wiktorowicz.   

 

Sławomir Róg – radny – zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia zmian do projektu uchwały 

polegających na:  

1.Nadaniu par. 2 brzmienia: "Sprzedaż lokali mieszkalnych na podstawie wniosków złożonych 

przed wejściem w życie niniejszej uchwały nastąpi na dotychczasowych zasadach". 

2.Dotychczasowe brzmienie par. 2 przenosi się do par. 3, a dotychczasowe brzmienie par. 3 

przenosi się do par. 4. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie wniosek radnego. 

Rada Miejska głosami: za – 2, przeciw – 12, wstrz. - 1 odrzuciła wniosek radnego w 

sprawie wprowadzenia zmian do projektu uchwały polegających na: 1.Nadaniu par. 2 

brzmienia: "Sprzedaż lokali mieszkalnych na podstawie wniosków złożonych przed wejściem 

w życie niniejszej uchwały nastąpi na dotychczasowych zasadach". 2.Dotychczasowe 

brzmienie par. 2 przenosi się do par. 3, a dotychczasowe brzmienie par. 3 przenosi się do par. 

4. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy 

Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz najemców. 
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Rada Miejska głosami: za – 11, przeciw – 7, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/119/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz najemców. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

i) ustanowienie pomnika przyrody. 

 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, radny Krzysztof 

Grabski, radna Beata Wiktorowicz, Dyr. Wydz. OŚ Dominika Chybowska.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę                                       

Nr XIII/120/2025 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody.  

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad pkt 10. 

Sprawozdania z prac Komisji Rady za 2024r.  

Sprawozdanie z pracy Komisji Zdrowia Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej 

w Opocznie za 2024r. stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Sprawozdanie z pracy Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej Rady 

Miejskiej w Opocznie za 2024r. stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady 

Miejskiej w Opocznie za 2024r. stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady 

Miejskiej w Opocznie za 2024r. stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa Rady Miejskiej w Opocznie za 2024r. stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Opocznie za 2024r. 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie za 2024r. stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu. 

Rada Miejska przyjęła wszystkie sprawozdania do wiadomości.  

Ad pkt 11. 

Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

wszystkim obecnym za udział i zamknął XIII sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając 

stosowną formułę: „Zamykam trzynastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 09.00, godz. zamknięcia sesji 18.40 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 11 lutego 2025r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube Gminy 

Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 


